
Zápis ze zasedání finančního výboru obce Ostrožská Nová Ves 

 ze dne 28.11.2017 

 
 

Přítomni:  Ing. Vlastimil Basovník, Ing. Ivo Mikoška, Ludmila Obdržálková, Stanislav Tureček 

Omluveni: Bc. Lenka Šlosárová 

Hosté: Ing. Pavel Botek, Ing. Jaroslava Bedřichová 

Zahájeno: 17.00 hod. 

 

 

 

1. Předseda FV zahájil zasedání a přednesl program finančního výboru. 

 

 

2. Starosta přednesl návrh rozpočtu obce na rok 2018: 

 

PŘÍJMY 

Daňové příjmy      46 710 000 

Nedaňové příjmy                8 732 000 

Kapitálové příjmy                                       98 000 

Přijaté dotace                 1 190 000 

Rozpočtové příjmy celkem                56 730 000  

 

VÝDAJE 

22 – Doprava       9 610 000 

23 – Vodní hospodářství     7 820 000 

31 – Vzdělání       4 100 000 

33 – Kultura, církev a sdělovací prostředky   3 044 000 

34 – Tělovýchova a zájmová činnost    8 260 000 

36 – Bydlení, komunální služby    3 409 000 

37 – Ochrana životního prostředí    3 670 000 

43 – Sociální péče a pomoc        100 000 

52 – Civilní připravenost na krizové stavy          10 000 

55 – Požární ochrana a IZS          760 000 

61 – Státní moc, státní správa, územ. samospráva  7 870 000 

63 – Finanční operace     1 250 000 

64 – Vratky a ostatní transfery       120 000 

Rozpočtové výdaje celkem              50 023 000 

 

FINANCOVÁNÍ 

Splátky dlouhodobých půjčených prostředků          - 6 707 000 

Financování rozpočtu celkem            - 6 707 000 

 

 

 

Usnesení:   FV doporučuje ZO schválit návrh rozpočtu 2018. 

 

 

 

 

 



3. Různé: 

 

a) Starosta informoval o jednání se zástupci kabelové televize. 

 

b) Členové FV upozornily na různé opravy v obci: 

- chodník na rohu ulice Nová-Mírová 

- parkoviště a chodník na hřbitov 

 

 

c) Místostarostka předložila projekt na vybudování hřiště pro ZŠ a veřejnost za DPS. 

 

d) Starosta informoval o plánovaných akcích v obci: 

- odkoupení pozemku a domu u přejezdu ČSD 

- pořízení transformátoru u ČOV 

- pořízení nové trampolíny pro děti 

- osvětlení ulice Nivky, Sportovní a Spojovací 

- oprava MK ve sběrném dvoře 

 

 

 

Ukončeno: 18.30 hod. 

Zapsala: Petra Machová 

 

 

 

 

 

      ………………………………………. 

      Ing. Vlastimil Basovník, předseda FV 

 

 

 

 


